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Hasse, du är väl värd champagnen du fick av oss när programmet var slut och jag har haft så stor 
nytta av det program som du hade, både privat och i arbetet!  

Någonting lossnade och jag känner mig inte hämmad längre utan vågar prata och fråga även när jag 
är på ”okänd mark” och känner mig helt avslappnad och bekväm med det, underbart! Jag skrattar 
också mycket mer nu och tar varken mig själv eller omgivningen på så stort allvar längre!  

Sedan behöver man jobba vidare med sig själv, precis som du säger, och det är lätt att glömma bort 
mitt i all stress… dumt! 

Ha det så bra! 

Hälsningar  
Rose-Marie Olovsdotter 

 


